
 

 
 

Kyrkesunds Båthamnsförening. 
 
 

Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma i Kyrkesunds 
Båthamnsförening 2011-05-29  

Plats: Sumpen i Kyrkesund. 
 

 

 
 

1. Rolf Otendal öppnade mötet och hälsade välkommen. 
2. Föreslagen dagordning föredrogs och kompletterades samt godkändes 

för mötet. 

 
3. Roland Olausson föreslogs som mötesordförande. Roland O valdes till 

mötesordförande.  
   3b  Mikael Snow föreslogs till sekreterare. Mikael S valdes att föra        

protokollet. 
 

4. Justeringen av röstlängd. 23 medlemmar närvarade på mötet med dito 

röster. 
 

5. Årsmötet befanns vara utlyst enligt stadgarna men kan med fördel 
sändas ut tidigare enligt Håkan Björklund. 

 

6. Till justerare tillika rösträknare och valkontrollanter valdes Bertil 
Svensson och Gert Hansson. 

 
7. Föreliggande verksamhetsberättelse samt revisorernas berättelse 

godkändes. 

 
8. Resultat- och balansräkning fastställdes. Föreningen redovisar en förlust 

på 37 759,-. 
 

Fråga från närvarande medlemmen Fred Larsson, ang punkten 

Konsultarvoden i Resultaträkningen, klargjordes. 
 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 
10. Håkan Jonsson redogjorde för 2010 års arbeten i hamnen. Kranen har 

underhållservats. C-bryggan har tvättats och behandlats med specialmedel 
för att stå emot framförallt alg-och mögelangrepp. Resultatet är så här 

långt mycket bra. Fortsatt avslutande behandling kommer att ske under 
året . 
 

Fråga från bl a Fred Larsson om varför styrelsen inte åtgärdar de uppenbara 
behov/arbeten med  ex. kompressorn och bryggstolpar som behöver bytas. 

Styrelsen informerade att den kommer att intensifiera arbetet med detta.       
  



 

11.Årsavgiften för 2011 . Styrelsen föreslog oförändrad avgift 1500 kr. 
Styrelsen föreslog att årsavgiften delas upp i två delar, dels en 

medlemsavgift på 300,- (ej momsbelagd), dels en serviceavgift på 1200,- 
inkl moms. 
Stämman godkände ovanstående uppdelning. 

 
Diskussion fördes om uppslutningen till våra arbetsdagar i hamnen. 

Styrelsens förslag om återbetalning av 200,- alt. en avgift på samma 
belopp om man ej kommer på någon av arbetsdagarna fördes fram. 
Förslag lades av Anders Ekström om en debitering på 200,- inkl moms, om 

man ej medverkar.  
Anders Ekströms förslag antogs av stämman.    

 
 

12. Styrelsens förslag om ändring av ersättningen till styrelse, suppleanter 

och kranskötare redovisades av kassören. Kostnadsersättningen på max 
3000,- godkändes och fastställdes av stämman. 

  
 13. Torgny Englund föredrog valberedningens förslag till ledamöter m m. 

Till styrelseordförande valdes Per-Ivar Fallenius på 1 år. 
  
 14 . Omval av 2 ordinarie styrelseledamöter Marianne Carlsson 2 år och  

  Håkan Jonsson   2 år. 
  Fyllnadsval av Bertil Larsson på 1 år. 

       För ordinarie styrelseledamot Mikael Snow, utgår mandattiden 2012. 
 

15.Nyval av suppleanter på 1 år.  

 
Christopher Snow, Henrik Englund och Bertil Svensson 

  
Tjänstgöringsordning 1 Christopher Snow, 2 Henrik Englund, 3 Bertil 
Svensson. 

 
16.Revisorer på 1 år: Omval Håkan Björklund och Hans Hulten. 

Revisorsuppleant omval Lennart Jogdal 1 år. 
 
 17.Val av valberedning: Omvaldes Fred Larsson, Torgny Englund och  

      Alf Berntsson.  
 

18. Förslag kom från stämman att styrelsen skall ta fram en ansvarig för 
framförallt skötseln av kompressorn. Man kan ex. göra upp ett schema 
med flera personer för detta, lika kranskötarlistan. Ansvarig ersätts 

ekonomiskt. 
Styrelsen fick i uppgift att bestämma hur detta bäst kan lösas.  

 
19. Bertil Larsson redogjorde för skillnaden mellan ideell resp. ekonomisk 

förening. Styrelsen föreslår att vi registrerar oss som en ekonomisk 

förening. Förslaget innebär att vi under 2011 fortfarande är en ideell 
förening och isåfall blir övergången till ekonomisk förening under 2012. 

Förslag lades om att en extra föreningsstämma utlyses till aug-sep 2011. 
I detta utskick skall också förslag på nya stadgar medsändas. 



Förslaget antogs av stämman. 

 
Per-Ivar Fallenius redogjorde för ett förslag från styrelsen om en ny 

pontonbrygga vid kranen. Diskussion fördes vidare om behovet att kunna 
tillföra ett antal mindre båtplatser, för att på så sätt kunna utöka vissa 
större båtplatser, för de som så önskar.  

Stämman beslutade att styrelsen går vidare och undersöker möjligheterna 
att få bygga en ny brygga samt också behovet av en sådan. 

 
Styrelsens förslag om att sälja de 6 nya, icke fullvärdiga båtplatserna vid 
brygga C, till högsbjudande, godkändes av stämman. 

    
Styrelsens föreslag att fortsätta med att erbjuda extra P-kort till 

medlemmarna även under 2011, antogs. Motion om motsatsen från Fred 
Larsson avslogs med majoritet av mötet.  
 

20. Övriga frågor 
 

Styrelsen vill meddela att alla som hyr ut sin båtplats, alltid anmäler 
namn och adress med telnr och gärna mailadress också till styrelsen, 

på den som använder båtplatsen.  
 
Avgående ordföranden Rolf Otendal avtackades för lång och utmärkt 

tjänst. Vidare avtackades Lars Jobäck för 37(!) års trogen tjänst, liksom 
nestorn Olle Samuelsson för alla år som tekniskt ansvarig samt vår 

tidigare sekreterare Roland Olausson, för väl förrättat värv i föreningen.  
     

Nye ordföranden Per-Ivar Fallenius tackade för visat intresse från 

medlemmarna och därmed avslutades årsstämman 2011.  
 

Arbetsdagar kommer att meddelas senare. 
   
   

   
 

 
 
   

  Mikael Snow Roland Olausson 
 

  
    
 

 
  Justeras Justeras 

 
 
 

 
 Bertil Svensson Gert Hansson 

   
 


